
 
BRM.0012.1.10.2022      

 

Protokół nr 27/2022 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 19 września 2022 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

al. Ratuszowa 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 12.00 – 12.25 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Waldemar Wąśniewski  - Przewodniczący Komisji 

2. Elżbieta Jardanowska  - Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Jan Gaj    - Członek Komisji 

4. Lidia Stolarska   - Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas posiedzenia stanowi załącznik  nr 1  do 

protokołu.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Dorota Rutkowska –Skarbnik Miasta Inowrocławia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył  Pan Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji, który 

po sprawdzeniu obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 26/2022 z posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2022 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 26/2022 z posiedzenia Komisji. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 26/2022 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:   za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad. 4 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2022 r. 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Przedstawiła Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze             

2022 r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do Protokołu z LVI sesji RMI z 26 września 2022 r. 

 

Pytania i dyskusja:  

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

W materiałach była kwota ok. 90 milionów, są to należności które Miasto nie otrzymało od 

dłużników. Największa kwota to fundusz alimentacyjny?  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Tak to fundusz alimentacyjny, jak również dochody z mienia. Jeżeli chodzi o fundusz 

alimentacyjny, to mało jest prawdopodobne , aby to odzyskać. Te alimenty wypłacane są 

przed budżet państwa a ściągalność jest na poziomie bardzo niskim. Jeżeli chodzi o dochody 

z tytułu mienia, to są do dochody z tytułu opłat za mieszkanie. Zajmie się tym również 

IGKiM i różne formy to przyjmuje np. odpracowanie długu. Robimy wszystko, aby te 

należności pozyskać. Jeżeli chodzi podatek od nieruchomości , to też jest duża kwota. Tutaj 

to generuje Huta. Z informacji, które otrzymałam dzisiaj, huta ma nowego właściciela, który 

wpłacił w piątek nam ok. 200 tysięcy złotych.  

 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

A jaką działalność będzie prowadził? 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Nie wiem jaką działalność. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Z naszego punktu widzenia, to nie ma znaczenia. Ważne jest, aby płacił podatek.  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Ta firma do końca roku, powinna wpłacić około 700 tysięcy złotych podatku.  

 

Elżbieta Jardanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Czy mamy gwarancje, że są zabezpieczone pieniądze na te inwestycje zaplanowane na 

oświatę jak i inwestycje miejskie ? Czy nie będzie takiej sytuacji, że będziemy pozbawiać te 

instytucje tych pieniędzy?  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Pieniądze w planie budżetu są zabezpieczone. Mamy płynność finansową, pieniądze mamy  

w wystarczającej wysokości. Nie stracimy płynności finansowej przynajmniej w tym roku. 

Co będzie 2023 r. to można mieć pewne obawy. Dzięki decyzjom, ograniczeniom 

finansowym podjętym na koniec 2021 r. mamy nadwyżkę finansową  w kwocie ponad 30 

milionów złotych. Te niedobory tego roczne, możemy wypełniać ze środków 

wypracowanych w zeszłym roku. Jeżeli patrząc na ten rok, to nam by nie wystarczyło. 

Pracujemy na tym, aby nie wydatkować wszystkich pieniędzy w tym roku, aby zostawić 

sobie na przyszły rok. Płynące źródła z budżetu państwa są tak nie pewne. Dzisiaj nie sposób 

jest określić jakie te dochody będą.    
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Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Co Pani zdaniem, jest największym zagrożeniem co do płynności finansowej budżetu Miasta 

w przyszłym roku? 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Ograniczenia wpływów z Pitów z budżetu państwa. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

A wzrost cen energii? 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Musimy wypracować jakiś system oszczędnościowy, aby obniżyć koszty zużycia.  

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Oby, to nie było kosztem dzieci, które zostaną wysłane na zdalne nauczanie.  

 

Elżbieta Jardanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

To chodzi o oświetlenie, baseny.  

  

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Jesteśmy w fazie rozmów. Jeżeli chodzi o ciepło, to też jesteśmy w trakcie rozmów, aby 

obniżyć zużycie ciepła. Czy może założyć jakieś podzielniki. Inicjatywa musi wyjść od 

Dyrektorów. Będziemy korzystać w inwestycji poczynionych w ostatnich latach tj. 

termomodernizacja. Termomodernizacja SP 8 powinna nam przynieść oszczędności, bo ona 

jest wykonana kompleksowo. Inwestycja w rozdziale 80101 odnawialne źródła energii tj. 5 

milionów złotych. Jak w tym roku to zostanie zrealizowane, to będziemy czerpać korzyści. 

Głównie na placówkach oświatowych będą te panele zakładane. My mamy umowę podpisaną 

z Eneą w zeszłym roku do końca przyszłego roku. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Za stawką gwarantowaną? 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Ta umowa przewiduje podwyżkę. Nie unikniemy tego, ale na pewno nie w takim stopniu co 

inne samorządy. Jeszcze będzie wzrost płacy minimalnej, to jest prawie 20% do budżetu. 

Przymierzamy się do nowej stawki podatku od nieruchomości. Będziemy szukać 

zbilansowania budżetu.   

 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Na stronie 35 pkt. 25 -wpłaty z zysku przedsiębiorstw państwowych, jednoosobowych spółek 

Skarbu Państwa i spółek, uzyskano dochody w kwocie 1 123654,64 zł. znacznie 

przekraczając założenia planu rocznego. Jakie to firmy? 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

1 milion złotych wpłaciło przedsiębiorstwo PGKiM a 123 tysiące, wodociągi. 

 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Czyli mamy pozytywne informacje. 
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Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

PGKiM dobrze stoi, gorzej jest IGKiM. Wodociągi też wypracowały tą dywidendę.                 

W zeszłym roku było 300 tysięcy.  

 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

To mieszkańcy się zdziwią, że PGKiM tak dobrze stoją, a my cały czas podnosimy ceny za 

wywóz śmieci.  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

PGKiM generuje zysk, głównie z przetargów poza terenem Miasta. To jest spółka, która 

zarabia. U nas jeżeli chodzi o opłaty komunalne, to nie mamy tak wysokich stawek.  

 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

To jest dobra informacja, że firmy w Inowrocławiu radzą siebie dobrze i generują takie zyski.  

 

Innych pytań nie było. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta 

Inowrocławia za I półrocze 2022 r.? 

 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw – 0  , wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę nr 2/2022 

o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta 

Inowrocławia za I półrocze 2022 r. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej za I półrocze 2022 r.? 

 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw – 0  , wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę nr 3/2022 

o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej za I półrocze 2022 r., 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za I półrocze 2022 

r.? 

 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw - 0  , wstrzym. się – 1. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę nr 4/2022 

o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania planu  finansowego  

Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za  I półrocze 2022 r. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za I półrocze 2022 r.? 

 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę nr 5/2022 

o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za I półrocze 2022 r. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że zostanie przeprowadzona kontrola w Wydziale 

Oświaty i Sportu w sprawie przyznawania stypendiów sportowych.   

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji.  

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

 

/-/ Waldemar Wąśniewski 

 
 

 

 
Protokółowała:  

/ -/ Agnieszka Bardzińska 

 

 

 


